
V Ljubljani smo se odlo-
čili za enoten program gra-
denj z denarjem samopri-
spevka lll, spet enkrat smo
pozabili na občinske meje
in sklenili rešiti naše pro-
bleme. ne glede na to, kje
kdo stanuje. Skupno. Zato
bo tudi sklep o razpisu re-
ferenduma sprejela skup-
ščina mesta, glasove bomo
22. novembra po zaključe-
nem referendumu prešte-
vali skupno, za Ljubljano.

Prvi krog razprav o pred-
laganem programu samo-
prispevka je za nami. Treba
je reči, da so bile ponekod
prav ognjevite, burne. Na
zbore krajanov so prihiteli
številni delovni Ijudje in ob-
čani, nemalo jih je sodelo-
valo v razpravah. Ob pod-
pori predlaganemu progra-
mu pa je treba zapisati
ugotovitev, da nikomur ni
vseeno, kakp bomo obra-

Skupno!
čali denar, ki ga bomo
zbrali s samoprispevkom.
Dali bomo denar, pravijo
občani. samo ta denar ne
gre lahko iz naših žepov,
saj ga nimamo preveč Zato
zahtevamo, da bomo z njim
pamatno gospodarili, da
bomo vsak dinar najprej tri-
krat obrnili, nato pa porabi-
li. Torej: gradimo objekte,
ki bodo uporabni, vendar
poceni; pravočasno pripra-
vimo zemljišča in preglej-
mo, katere projekte lahko
ponovimo; gradbena ope-
rativa mora datipri delu vse
od sebe; v programu samo-
prispevka naj bodo le tisti
objekti, ki jih res nujno po-
trebujemo; roke izgradnje
moramo spoštovati!

Nekateri krajani so biliše
odločnejši: gradbene de-
lovne organizacije, kisepri
gradnji objektov iz samo-
prispevka ne bodo držale
rokov, je treba pri nadaljnji
gradnji s samoprispgvkom
enostavno izpustiti. Ponov-
no je treba preveriti, če res
rabimo tako velike zdrav-
stvene domove oziroma
postaje, kot so predvidene
v programu. Največ razprav
pa je bilo o obnovi lutkov-
nega gledališča. Saj ni nih-
če zanikal pomena te usta-
nove, niti ne želi nihče
odreči prepotrebne kultur-
ne vzgoje našim najmtaj-
šim, večini se je le postavilo
vprašanje, če lahko to nalo-
go - obnovo lutkovnega
gledališča - postavimo ob
bok denimo porodnišnici,
pa zavodu za usposabljanje
slušno in govorno prizade-
tih, vrtcem in šolam. Res/e
sramota, da v Ljubljani v to-
likih letih nismo lutkarjem
poskrbeli primerne strehe
nad glavo, veliko število
Bežigrajčanov pa meni, da
moramo to sramoto Ljub-
Ijane sprati, vendar ne z de-
narjem samoprispevka,
ampak z drugimi viri. Mi
nedvomno potrebujemo
lutkovno gledališče!

Na seji konference ob-
činske organizacije SZDL
in dan kasneje na seji ob-
činske skupščine smo Be-
žigrajčani podprli program
samoprispevka ter sprejeli
stališča o programu. Stali-
šča pomenijo naše mnenje,
ker pa smo Bežigrajčani le
delček Ljubljane pomani.
da bomo odločitve in skle-
pe sprejemali šele po teme-
Ijitih pogovorih s prebivald
ostalih štirih občin. Odloči-
tev o samoprispevku je na-
ša, tudi program bo nai.
Zato rešujemo probleme in
sa odločamo - skupno!
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